

Title — Sujet:

Dental Laboratory Services — Les services de laboratoire dentaire

Solicitation No. — N^o. de l'invitation

21401-13-18-1913039

Question :

What is meant by “Teeth of contractor’s choice”? This appears near the top of page 2 under “Processing”. How many teeth does this encompass? 14?

Question :

Qu'entend-on par "Dents du choix de l'entrepreneur»? Cela apparaît près du haut de la page 2 sous "Traitement". Combien de dents que cela englobe? 14?

Answer:

As the particular line deals only with full dentures, it is 14 teeth per arch, generally at the lowest cost per tooth on the contract. It is recommended that the bidder would add up the cost of 1 custom tray, one bite block, cost for setup and processing and the cost of 14 teeth.

Répondre :

Comme la ligne particulière ne traite que des prothèses complètes, il est de 14 dents par arcade, généralement au plus bas coût par dent sur le contrat. Il est recommandé que le soumissionnaire serait ajouter le coût de 1 bac coutume, un bloc de morsure, le coût pour la configuration et le traitement et le coût de 14 dents.